



Memorandum Application for S1 Places at St Stephen's College

Parents who intend to apply for a Secondary One place at St Stephen's College for the school year 2020-2021 please note the following:

1. Complete the application form and return it to the class teacher between 9th and 10th December 2019. Alternatively the forms could be returned directly to the College on or before 13th December 2019. (Please specify "SSCPS students" on the envelope)
2. The application form must be handed in with the required documents. (Copy of student's HKID Card)
3. Those applying for the non-academic scholarships (e.g. Sports, Music and V.A.) should fill in another form downloaded from the College website <http://www.ssc.edu.hk>.
4. Students do not have to separately apply for the academic scholarship. The school will provide SSC with the academic results of the applicants for assessment.
5. Parents will be informed of the results on late February 2020. Students who accept the S1 places should return the confirmation letters directly to SSC and complete the required procedures on the scheduled date.

Should parents have any queries please contact Ms Katie Wong on 2813 8410.

備忘

申請聖士提反書院中一學位

貴子弟如有興趣申請 2020-2021 年度聖士提反書院中一學位。請留意下列事項：

1. 請於網上填妥申請表，於 2019 年 12 月 9 日至 10 日期間交回班主任或於 2019 年 12 月 13 日或之前自行交往聖士提反書院校務處。(請註明小學部學生)
2. 申請表格需連同所需文件一併交回。(學生香港身份證副本)
3. 如申請非學術獎學金(如體育、音樂、視藝)，需於中學網頁 <http://www.ssc.edu.hk> 下載申請表格。
4. 學術獎學金不需另紙申請，校方會將各申請學生之學業成績交予中學作審核。
5. 申請結果將於 2020 年 2 月下旬通知家長。家長如接受學位，須填妥同意書於指定日期前自行交回聖士提反書院，並辦理有關手續。

家長如有任何疑問，可致電 2813 8410 與黃嘉儀主任聯絡。